SIMPLE PRESENT-ΑΠΛΟΣ ΕΝΕΣΤΩΤΑΣ

Ο Απλός Ενεστώτας σχηματίζεται ως εξής:

ΚΑΤΑΦΑΣΗ      ΕΡΩΤΗΣΗ              ΑΡΝΗΣΗ
I play                 Do I play?              I don’t play
You play           Do you play?         You don’t play
He plays           Does he play?        He doesn’t play
She plays          Does she play?      She doesn’t play
It plays             Does it play?           It doesn’t play
We play            Do we play?            We don’t play
You play           Do you play?            You don’t play
They play         Do they play?           They don’t play

Τρίτο ενικό πρόσωπο (he-she-it):
Όλα τα κύρια ρήματα παίρνουν την κατάληξη –s στο τρίτο πρόσωπο του ενικού.
-Αν όμως τα ρήματα τελειώνουν σε –s, -ss, -sh, -ch, -x, -o παίρνουν –es.
I go- he goes
I fix-she fixes
-Αν όμως τελειώνουν σε σύμφωνο+y, το –y φεύγει και παίρνουν –ies.
We study-he studies
Αλλά:  I play-he plays

Χρησιμοποιείται:
1. Για συνήθειες και πράξεις που γίνονται τακτικά.
2. Για γενικές αλήθειες ή δεδομένα.
3. Για δρομολόγια ή προγραμματισμένες πράξεις.

Λέξεις κλειδιά:
Every- επιρρήματα συχνότητας (always-usually-sometimes-never-often….)
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